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Nieuwsbrief 31 maart 2024 
PvdA Zuid-Kennemerland 

 

Samen met GroenLinks in de gemeente? 
 
In de komende tijd zullen we in Zuid-Kennemerland de vraag moeten beantwoorden of we bij 
de gemeenteraadsverkiezingen één lijst zullen vormen of dat juist niet doen. 
Landelijk is de situatie duidelijk: de partijen vormen in de Eerste en Tweede Kamer een 
fractie. Ook hebben we ervoor gekozen om bij de Europese verkiezingen met een 
gezamenlijke lijst te komen. En recent zijn de wetenschappelijke instituten in één gebouw 
ondergebracht.  
Maar hoe gaan we het doen in de diverse gemeenten? Daar ligt het misschien anders omdat 
gemeentelijke politiek meer gaat om beslissingen ‘dicht bij huis’. 
Volgens de statuten moeten de afdelingen beslissen op welke wijze ze willen deelnemen aan 
de gemeenteraadsverkiezingen.  
In elke gemeente van onze afdeling zullen de leden een besluit moeten nemen over de 
gewenste samenwerkingsvorm. Het definitieve besluit moet in in december 2024 worden 
genomen. 
 
Momenteel is de situatie in de 4 gemeentes verschillend: in Haarlem zitten beide partijen in 
de coalitie, terwijl in Bloemendaal en Heemstede alleen de PvdA in de coalitie zit en in 
Zandvoort beide partijen in de oppositie. Ook stemmen de partijen niet altijd hetzelfde bij 
belangrijke onderwerpen.  
 

Ledengesprekken 
In de komende maanden zullen ledengesprekken worden georganiseerd, eerst als PvdA 
alleen en na de zomer ook met GL. In december kan dan per gemeente een weloverwogen 
besluit worden genomen over de meest wenselijke samenwerking met GL. Als bekend is 
welke samenwerkingsvariant is gekozen zullen in 2025 de vervolg stappen worden gezet.  
 

Samenwerken gaat door 
Ondertussen blijven we als verenigingen samenwerken. Een nieuwe-ledenbijeenkomst op 9 
april, gezamenlijk campagnevoeren voor de Europese verkiezingen en een kadercursus voor 
geïnteresseerden in de gemeentepolitiek in het najaar. 
 
Hoe we ook gaan samenwerken, het belangrijkste is dat er een luid, progressief geluid is te 
horen bij alle komende verkiezingen zodat er een eind komt aan de gure rechtse wind die 
momenteel over NL waait. 
 

 
 
 
 
 
 
 
 
André Broekmans, voorzitter afdeling Zuid-Kennemerland 
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EVEN BIJPRATEN 

\    Bloemendaal              Haarlem 
 
 
 
https://www.bloemendaal.nl/projecten/oldenhove-dompvloedslaan-1 
 
 
 
 
 

     
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
  

    
 
 
  
  

Woningbouw Blekersveld 
Groot nieuws!!! Vanuit de PvdA 
Bloemendaal deze keer! Zoals bekend sturen 
we waar dat kan maximaal op de realisatie 
van betaalbare woningen maar valt dat vaak 
niet mee in het villadorp. Edoch, het kan 
verkeren. Nadat het college 4 varianten aan 
de raad van 14 maart had voorgelegd voor de 
ontwikkeling van woningbouw op locatie 
Blekersveld, met een voorkeur voor een 
variant met 80 woningen waarvan 100% 
sociale huur, kwam uit onverwachtse hoek 
een andere variant naar voren met 120 
sociale huurwoningen, onder te brengen in 
een woontoren.  

 
Na het nodige masseerwerk is een 
meerderheid van de raad voor deze variant 
ontstaan. Daarmee kunnen we eindelijk de 
grote achterstand qua betaalbaarheid 
bijbuigen. Een succes voor onze niet 
aflatende inzet denk ik. En vooral goed 
nieuws voor al die woningzoekenden! De 
woningcorporatie was zowel verbaasd als 
content. Dit plan gaat nu uitgewerkt worden. 
Het geeft wel wat spanning in het college 
maar daardoor laten we ons niet afleiden. 
 

Twee moties aangenomen 
Ook een tweetal moties, door de PvdA 
ingebracht, gericht op de noodzakelijke 
huisvesting van woonwagenbewoners en het 
beter organiseren van draagvlak voor 
energievoorzieningen als 
transformatorhuisjes, werden bijna 
raadsbreed aangenomen. 
 

Bibliotheek en Oldenhove 
De komende tijd komen o.a. de bibliotheek en 
Oldenhove, het pand waarin veel 
statushouders zijn gehuisvest maar waar 
helaas veel achterstallig onderhoud blijkt te 
zijn, in de politieke arena. We zijn tot de 
tanden gewapend. 
 
Harold Koster, fractievoorzitter PvdA 

 
 

 
 

Woningen 
In Haarlem wordt nu veel gebouwd en staan 
verschillende nieuwe projecten in de stijgers. 
Onze wethouder Floor Roduner was afgelopen 
maand een aantal keer in de media om 
komende projecten toe te lichten. NH-nieuws 
berichten over de start van de bouw van 
honderd sociale huurwoningen in de nieuwe 
wijk Oostpoort. De website nul20 beschreef hoe 
Haarlem te werk gaat bij de bouw van zoveel 
woningen voor het sociale en het 
middensegment. In het Haarlems Dagblad 
verscheen een artikel over de nieuwe 
woontorens in Schalkwijk waar 625 nieuwe 
woningen komen.  
 

Referendum 
Afgelopen maand vond het referendum plaats 
over de Nota Uitwerking Parkeerregulering. De 
opkomstdrempel werd met 38% ruimschoots 
gehaald en de uitslag was met circa 80% tegen 
uitgesproken negatief. Een uitslag van jewelste 
die we niet naast ons neer kunnen leggen en 
ook niet naast ons neer gaan leggen. Enerzijds 
willen we recht doen aan de uitslag, anderzijds 
willen we recht doen aan de bestaande 
problemen in de wijken en de noodzaak om de 
groei van het aantal auto's af te remmen. We 
trekken daarom de nota in en gaan met de stad 
in gesprek over hoe de parkeerdruk kan 
worden verminderd.  
 

Riolering 
Afgelopen maand werd het Plan Stedelijk 
Water gepresenteerd in de gemeenteraad. 
Haarlem staat voor grote uitdagingen. Een 
groot deel van de riolen zijn verouderd en 
moeten vernieuwd. Het vervangen van het riool 
kost miljoenen, waardoor de rioolheffing gaat 
stijgen. Dat gebeurt in een tijd waarbij de lasten 
voor veel inwoners al toenemen. We hebben 
daarom twee moties ingediend om te 
onderzoeken of de lasten eerlijker kunnen 
worden verdeeld en of de plannen goedkoper 
kunnen. Commissieraadslid Timo Haver legt in 
dit artikel uit hoe de fractie aankijkt tegen de 
plannen.  

 
 
Maarten Wiedemeijer, fractievoorzitter PvdA 

https://www.bloemendaal.nl/projecten/oldenhove-dompvloedslaan-1
https://www.bloemendaal.nl/actueel/bouwplannen-voor-blekersveld
https://www.nhnieuws.nl/nieuws/333252/haarlem-krijgt-er-een-nieuwe-wijk-bij-met-betaalbare-woningen
https://www.nhnieuws.nl/nieuws/333252/haarlem-krijgt-er-een-nieuwe-wijk-bij-met-betaalbare-woningen
https://www.nul20.nl/dossiers/met-vaart-bouwen-aan-ongedeeld-haarlem
https://www.nul20.nl/dossiers/met-vaart-bouwen-aan-ongedeeld-haarlem
https://www.nul20.nl/dossiers/met-vaart-bouwen-aan-ongedeeld-haarlem
https://www.haarlemsdagblad.nl/cnt/dmf20240312_51960084
https://www.haarlemsdagblad.nl/cnt/dmf20240312_51960084
https://www.nhnieuws.nl/nieuws/333609/terug-naar-de-tekentafel-haarlemse-coalitiepartijen-trekken-parkeernota-in?fbclid=IwAR1BAmtXCv61iSxOL1Xt6qAsU_Mukgk2UzPcu0oAbLTXrbfPQO0Mw4KkibM
https://www.nhnieuws.nl/nieuws/333609/terug-naar-de-tekentafel-haarlemse-coalitiepartijen-trekken-parkeernota-in?fbclid=IwAR1BAmtXCv61iSxOL1Xt6qAsU_Mukgk2UzPcu0oAbLTXrbfPQO0Mw4KkibM
https://gemeentebestuur-haarlem.notubiz.nl/document/13941253/1/Brief+Opvolging+Uitslag+Referendum+PvdA+GL+D66+CDA+Actiepartij
https://gemeentebestuur-haarlem.notubiz.nl/document/13941253/1/Brief+Opvolging+Uitslag+Referendum+PvdA+GL+D66+CDA+Actiepartij
https://gemeentebestuur-haarlem.notubiz.nl/document/13941253/1/Brief+Opvolging+Uitslag+Referendum+PvdA+GL+D66+CDA+Actiepartij
https://haarlem.pvda.nl/nieuws/vernieuwing-van-de-haarlemse-riolering-en-de-rioolheffing/
https://haarlem.pvda.nl/nieuws/vernieuwing-van-de-haarlemse-riolering-en-de-rioolheffing/
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    Heemstede                           Zandvoort 
 
 
 
  

149 woningen  
Het college heeft eind februari een voorstel 
gepresenteerd om 149 woningen in het 
Manpadslaangebied te bouwen. Het gebied 
bestaat momenteel uit wat rommelige 
kassen en akkergrond. Er wordt al meer dan 
20 jaar over de invulling van het gebied van 
12 hectare gesproken.  
De PvdA is verheugd over dit voorstel. Juist 
de aanpak van woningnood en de 
doelstelling om betaalbare woningen te 
realiseren was een belangrijk thema voor de 
PvdA tijdens de coalitie onderhandelingen in 
2022 alvorens aan te schuiven bij de nu 
bestaande coalitie van VVD, D66, CDA en 
PvdA. In 2023 presenteerde het college 
vervolgens de Woonvisie. Deze Woonvisie 
schrijft voor dat bij nieuwbouw een derde 
sociale huur moet zijn en een derde midden-
huur en betaalbare koop. Het plan stelt voor 
om voor 20.000 vierkante meter vervallen 
kassen te vervangen door woningen. 
Uiteindelijk wordt het onbebouwde gebied 
alleen maar groter door het verwijderen van 
de kassen, terwijl er tegelijk een grote stap 
wordt gezet die perfect past bij onze partij: 
betaalbare woningen realiseren voor 
starters, ouderen, alleenstaanden, 
nieuwkomers enz. Zo maken we Heemstede 
steeds inclusiever en mooier! 
 

Ledenbijeenkomst op 16 maart 
Op 16 maart organiseerde de PvdA 
Heemstede een leden bijeenkomst. Nu eens 
een keer op zaterdag ochtend boven de 
sportvelden en het werd een nuttige en 
inspirerende uitwisseling op. Ter sprake 
kwamen de samenwerking met GroenLinks, 
betrekken van actieve leden bij voorliggende 
voorstellen, hoe de Heemstede 
ledenafdeling te versterken en uit te breiden, 
enz. Concrete afspraken die voortkwamen 
uit de bijeenkomst zijn o.a. regulier 
grote/brede fractievergadering organiseren 
waarbij leden aanschuiven bij inhoudelijke 
voorbespreking stukken, een kleine kas 
creëren voor het organiseren van (thema) 
avonden en andere bijeenkomsten. Kortom, 
een mooie opbrengst van een welbestede 
zaterdag ochtend. Helaas van de 
weeromstuit foto’s vergeten te maken.  
 
Romee Pameijer, fractievoorzitter PvdA 
 
 
 
 
 
 

Toeristische visie 
Deze maand was het grote thema in de 
Zandvoortse gemeenteraad, de toeristsche 
visie 2040. Antwoorden op vragen als: wat wil 
Zandvoort; wat wil de consument; wat 
betekent de verwachte bevolkingsgroei voor 
het toerisme en voor de inwoners van 
Zandvoort? En wat ontbreekt er en hoe 
kunnen we daaraan werken?  
 
PvdA kan zich vinden in de visie. De 
stakeholders zijn goed betrokken geweest. 
Op ons verzoek kwam er een extra ronde 
inspraak met bewoners. Voor de PvdA is het 
belangrijk dat de balans tussen lusten en 
lasten uitgangspunt is. Het is een voeten in 
het zand stuk. Met een concrete actieagenda 
waarin ondernemers mee investeren. PvdA 
heeft opgeroepen om bewoners te blijven 
betrekken bij de uitvoering.  
 

Toeristische verhuur 
Waar de PvdA zéér blij mee is, is dat de 
toeristische verhuur voor gehele woningen 
teruggaat naar 30 dagen. Velen van u weten 
dat PvdA dit al vanaf 2018 voorstelt. 120 
dagen zorgt voor woningonttrekking. En voor 
allerlei constructies als verdienmodel die niet 
wenselijk zijn. En niet bijdragen aan de 
leefbaarheid. Zo gaat de sociale cohesie 
achteruit. Ook komt er meer en betere 
handhaving. Uiteindelijk moet dit een positief 
effect hebben op de woningmarkt.  
 
In de commissie bleek een groot deel van de 
raad nog niet overtuigd. Met name OPZ, PVV 
en D66 wilden het verdienmodel van 120 
dagen in stand te houden. Technische vragen 
gesteld door de PvdA gaven uiteindelijk de 
doorslag. Vele kustgemeenten hanteren 
inmiddels 30 dagen.   
  

Ledenbijeenkomst met GL 
Zoals eerder gemeld, gaan leden van de 
PvdA Zandvoort op hun verzoek in gesprek 
met GroenLinks Zandvoort. De bijeenkomst 
vindt plaats op zaterdag 6 april 2024 van 
10:30-12:00uur. Locatie: Rode Kruisgebouw, 
Nicolaas Beetslaan 14, einde van de steeg. 
Noteer het alvast in de agenda! 
 
Maaike Koper, Raadslid PvdA 
Roel Brouwer, Buitengewoon Raadslid 
 

https://zandvoort.nl/toeristische-visie-zandvoort
https://zandvoort.nl/toeristische-visie-zandvoort


4 
 

 

Agenda  
 
Dinsdag 3 april: Algemene Leden Vergadering  
 

Agenda: o.a. samenwerking met GL, jaarverslag  
Locatie: Wijkcentrum Binnensteeds, Nieuwe Groenmarkt 20, 
Haarlem. 
Aanvang: 20.00 uur, tot 22.00 uur. 

 

 

 
 
Zaterdag 6 april: gezamenlijke bijeenkomst GL/PvdA Zandvoort 

 
Locatie: Nicolaas Beetslaan 14, eind van de steeg. 
Aanvang: 10.30 uur, tot 12.00 uur. 

 
 

Dinsdag 9 april: Nieuwe-leden bijeenkomst 
 

Samen met GL organiseren we een nieuwe-leden 

bijeenkomst met veel interactie. Doe mee! Met 

deze link kun je je opgeven. 
Locatie: Badhuis Leidsebuurt, Leidseplein 49, Haarlem. 
Aanvang: 19:30 uur, tot 22:00 uur 

 
 
 

 

Woensdag 10 april: bijeenkomst Zorg en Wonen voor Senioren 
 

            Besproken worden belangrijke kwesties waarmee senioren 
            geconfronteerd worden op het gebied van zorg en huisvesting 
 

Locatie: Vakbondshuis Haarlem 
Pieter van Musschenbroekstraat 119 
Aanvang: 14.00 uur (inloop 13.30 uur), tot 16.00 uur 

 
Vrijdag 26 april: PvdA bijeenkomst Bloemendaal 

 
      Terugblik op 2 jaar in de coalitie, samenwerking met GL 

        Locatie: Oldenhove, Dompvloedslaan, Overveen 
        Aanvang: 16:00, tot 19:00 uur 

 
 
 
 

https://mijn.pvda.nl/?max_wp_mail_redirect=b8b1c2e0efd608e97e53f11a96c628fb&id=101196&m=YW5kcmVAYnJvZWttYW5zaGltc2VsZi5ubA==
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Voor de probleemoplosser: slim naar zee? 
 
De provincie Noord-Holland heeft een oproep gedaan om mee te denken over de verbetering 
van de bereikbaarheid van Bloemendaal aan Zee en Zandvoort. Ideeën kunnen worden 
ingediend tot 15 april a.s. 
Een informatiebijeenkomst over dit onderwerp vindt plaats op woensdag 3 april in ’t Wapen 
van Kennemerland, Haarlem. 

 
 
Met GroenLinks actief in de Molenwijk, Haarlem 
 

 

         
 
Tijdens de Landelijke Opschoondag, zaterdag 23 maart, waren PvdA en GL actief in de 
Molenwijk. We sloten aan bij de schoonmaakactie in het Molenplaspark. Vervolgens waren 
we bij het Open Koffiehuis van de Stichting de Ontmoeting. 

 

 

Huis-aan-huizen in Delftwijk - zaterdag 13 april van 13:00 tot 15:00 uur 
 
Na de campagne voor de Tweede Kamerverkiezingen pakken we de wijkbezoeken weer op. 
Iedere maand bezoeken we een andere wijk. Op zaterdag 13 april bezoeken we Delftwijk. 
We verzamelen om 13:00 uur op het Marsmanplein en eindigen daar ook. Ga je mee? Leuk! 
Laat even of we een jas voor je mee moeten nemen. Stuur een mailtje naar 
dheinis.pvda@haarlem.nl. 
 

Om en om met GroenLinks 

De campagne voor de Tweede Kamerverkiezingen deden we helemaal samen met 
GroenLinks en ook in de komende maanden blijven we samenwerken. We doen dat om en 
om. De ene keer gaan we samen met GroenLinks de wijk in en de andere keer alleen met de 
PvdA. Dit keer gaan we alleen met de PvdA. De campagne voor de Europese Verkiezingen 
op 6 juni zullen we volledig samen doen.  

Met vriendelijke groet,  

Dion Heinis en Lucas Smits 

 
 

 

https://samenslimnaarzee.nl/
https://www.supportervanschoon.nl/alle-aanpakken/campagnes/landelijke-opschoondag/?gclid=Cj0KCQjwwYSwBhDcARIsAOyL0fhYUj009K73Ygpj9qnJGBUVDMfBkNVEbFYs8y6QFcsl7jpB3yXNGlEaApIWEALw_wcB
mailto:dheinis.pvda@haarlem.nl
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Rijnland op weg naar 100% circulair en klimaatneutraal  
Een waterschap moet zorgen voor droge voeten en voldoende schoon water. Bij de 
uitvoering van die taken kom je veel van de moderne klimaat- en natuurproblemen tegen. 
Het stijgen van het waterpeil zal meer eisen gaan stellen aan de waterkeringen. In het 
waterbeheer moet vanwege de afwisseling van erg droge en erg natte perioden veel meer 
aandacht komen voor piekberging van water. Schoon oppervlaktewater is een uitdaging 
gegeven de vele stoffen die in het water worden aangetroffen. Polders goed droogpompen is 
ook steeds minder een vanzelfsprekendheid vanwege de bodemdaling en uitstoot van 

broeikassen die dat met zich meebrengt. Maar voor een waterschap is er ook nog een 

ander aandachtspunt. Hoe kan het zelf bij de uitvoering van zijn taken circulair en 
klimaatneutraal te werk gaan? 
Recent stond bij Rijnland de opinienota Rijnland circulair en klimaatneutraal op de agenda. 
De bedoeling is dat in 2050 de doelen voor 100% zijn bereikt. Daarbij gaat het bijvoorbeeld 
om het werken met hernieuwbare materialen bij het bouwen van gemalen, sluizen, 
zuiveringsinstallaties en dergelijke. Het tweede belangrijke aandachtspunt is de emissie van 
broeikassen. Bij het zuiveren van rioolwater komt nu nog veel van dat soort gassen vrij. Daar 
zal een eind aan moeten komen. Tot slot zal er ook geen afval meer moeten worden 
geproduceerd tenzij het kan worden hergebruikt. Een voorbeeld van dat laatste is het 
terugwinnen van fosfor uit rioolslib.  
 
Er zijn de nodige experimenten in voorbereiding om te kijken wat nu het handigste is om te 
doen. De verleiding is soms groot om zaken nog wat uit te stellen. Allerlei technologie zal 
zich immers de komende jaren nog verder ontwikkelen. Maar 2050 is dichterbij dan je denkt. 
We moeten nu al soms beslissingen nemen over investeringen die in 2050 nog niet zullen 
zijn afgeschreven. Het college heeft in de opinienota een afwegingskader geschetst om te 
kunnen vaststellen welke soort maatregelen het beste in deze collegeperiode kunnen 
worden genomen. Daarbij is het uitganspunt het geld dat de coalitiepartijen hiervoor 
beschikbaar hebben gesteld. 
 
We hebben er als PvdA op aangedrongen om niet alleen het beschikbare geld, maar ook de 
gestelde doelen als houvast te gebruiken bij de beoordeling van de aanpak. Hoever moeten 
we aan het eind van deze collegeperiode zijn om op schema te liggen voor 2050? Het 
college vond dat lastig omdat de effecten van allerlei maatregelen nog moeilijk zijn in te 
schatten. Des te meer reden om te kijken hoever we straks zijn, vonden wij. Uiteindelijk 
hebben we brede steun gekregen voor een motie om vanaf volgend jaar de aanpak strak te 
monitoren op de gerealiseerde impact. 
 
Jan de Ridder. 
 

 
Overige informatie 

 
 
Heb je suggesties voor een volgende nieuwsbrief? Laat het weten en lever kopij uiterlijk de 
25e van de maand aan bij aartlouwrier@outlook.com. Op onze website vind je informatie 
over de mensen achter de PvdA, de rode lijnen, de werkgroepen en de activiteiten!  
Ben je blij met de huidige vorderingen? Je kunt je steun tonen door een bedrag over te 

maken op rekeningnummer NL47 RABO 0375 6116 30 t.n.v. PvdA o.v.v. 
promotieactiviteiten Zuid-Kennemerland. Donaties kun je eenvoudig overmaken via deze 

link. Het bedrag staat op €10, maar dat kun je zelf uiteraard aanpassen. 

mailto:aartlouwrier@outlook.com
http://www.zuidkennemerland.pvda.nl/
https://betaalverzoek.rabobank.nl/betaalverzoek/?id=8ATiPfQEQY-IntWogjWZ0g
https://betaalverzoek.rabobank.nl/betaalverzoek/?id=8ATiPfQEQY-IntWogjWZ0g
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